



PRESS RELEASE COMMUNIQUE DE PRESSE



Mies, November 30/le 30 novembre 2004

Individual Speedway World Championship Grand Prix – Speedway World Cup 2005 calendars *Championnat du Monde des Grands Prix de Speedway Individuel – Coupe du Monde de Speedway Calendriers 2005*

The 2005 Individual Speedway World Championship Grand Prix will count 9 rounds. The two Grand Prix in Sweden will take place in Eskilstuna on May 14, and in Målilla on August 13. Lonigo, near Vicenza, Italy, should welcome the final Grand Prix of the 2005 season on September 10 (to be confirmed).

The Speedway World Cup (Team World Championship) will be held from July 31 to August 6, in three different countries. Great Britain will host the first round on July 31, with the event moving to Sweden's Eskilstuna for round 2 on August 2, and the Olympic Stadium, Wroclaw, Poland, staging the Race Off on August 4, and the Final on August 6. The 2005 calendars are as follows:

Le Championnat du Monde des Grands Prix de Speedway Individuel 2005 comptera 9 épreuves. Les deux Grands Prix en Suède se dérouleront à Eskilstuna le 14 mai et à Malilla le 13 août. Lonigo, près de Vicenza, en Italie, devra accueillir le dernier Grand Prix de la saison 2005 le 10 septembre (à confirmer).

La Coupe du Monde de Speedway (Championnat du Monde par Equipe) aura lieu du 31 juillet au 6 août dans trois pays différents. La Grande-Bretagne recevra la première épreuve le 31 juillet, puis la deuxième épreuve se déroulera en Suède, à Eskilstuna le 2 août, et le Stade Olympique de Wroclaw, en Pologne, recevra l'Epreuve supplémentaire le 4 août et la Finale le 6 août. Les calendriers 2005 sont les suivants :

Individual Speedway World Championship Grand Prix *Championnat du Monde des Grands Prix de Speedway Individuel*

April/avril 30	Poland/Pologne	Wroclaw
May/mai 14	Sweden/Suède	Eskilstuna
May/mai 28	Slovenia/Slovénie	Krsko
June/juin 11	Great Britain/Grande-Bretagne	Cardiff
June/juin 25	Denmark/Danemark	Copenhagen
July/juillet 9	Czech Republic/République Tchèque	Prague
August/août 13	Sweden/Suède	Malilla
August/août 27	Poland/Pologne	Bydgoszcz
September/septembre 10	Italy/Italie	Lonigo (tbc)

Speedway World Cup – Coupe du Monde de Speedway

July/juillet 31	Round 1 - Great Britain/Grande-Bretagne	tba
August/août 2	Round 2 - Sweden/Suède	Eskilstuna
August/août 4	Race-Off - Poland/Pologne	Wroclaw
August/août 6	Final/finale - Poland/Pologne	Wroclaw

Tbc : to be confirmed/à confirmer

Tba: to be announced/à annoncer

Marc Périer

FIM Press Officer/Attaché de Presse

FEDERATION INTERNATIONALE DE MOTOCYCLISME
11, route Suisse - 1295 Mies - Switzerland/Suisse

Tel.: (+41-22) 950 9500 - Fax: (+41-22) 950 9501 - E-mail : fim@fim.ch - Internet : www.fim.ch